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Θεσσαλονίκη, 18/06/2020

Του: Κυριάκου Βελόπουλου, Προέδρου Κόμματος, Βουλευτή Λάρισας

Προς: Τον κ. Υπουργό Ανάπτυξης και Επενδύσεων
Τον κ. Υπουργό Υγείας
Τον κ. Υπουργό Εσωτερικών

ΘΕΜΑ: «Μονιμοποίηση έκτακτου προσωπικού στα νοσοκομεία»

Κύριοι, κύριοι Υπουργοί,

στα νοσοκομεία όλης της  χώρας υπηρετούν χιλιάδες έκτακτοι υπάλληλοι,  με ανανεώσιμες
συμβάσεις  για  πάνω  από  τρία  και  τέσσερα  χρόνια,  στη  σίτιση,  στη  φύλαξη  και  στην
καθαριότητα.  Όπως  αναφέρει  η  ομοσπονδία  τους,  με  την  ανανέωση  των  συμβάσεων
αναγνωρίζεται  ότι,  καλύπτουν  πάγιες  και  διαρκείς  ανάγκες,  ενώ  το  ενδεχόμενο  κενό
στελέχωσης της θέσης τους, σε περίπτωση απόλυσης, θα είναι δυσαναπλήρωτο.

Με δεδομένα όλα τα παραπάνω,

Ερωτώνται οι κ. κ. Υπουργοί:

Προτίθεσθε να μεριμνήσετε κατάλληλα, ώστε οι συμβασιούχοι που εργάζονται στη σίτιση,
στη  φύλαξη  και  στην  καθαριότητα  των  νοσοκομείων  της  χώρας  να  μονιμοποιηθούν  ή
τουλάχιστον να ανανεωθούν οι συμβάσεις τους;

Ο ερωτών Βουλευτής

Κυριάκος Βελόπουλος
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